
P R O T O K Ó Ł Nr XLVIII/24 

z sesji Rady Gminy Cielądz 

z dnia 5 marca 2024 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 10:00, 

a zakończono o godz.12:05. 

Punkt 1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa stwierdzając w chwili rozpoczęcia sesji 

obecność 14. radnych i kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał, otworzyła 

obrady XLVIII Sesji Rady Gminy Cielądz.  

Powitała przybyłych na sesję zaproszonych gości tj. Wójta Gminy Pawła Królaka, 

Skarbnika Gminy Gabrielę Milczarską, Panią Katarzynę Puchalską – w zastępstwie 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, radnych i sołtysów. Szczególnie gorąco 

powitała sołtysów, którzy zostali po raz pierwszy wybrani przez mieszkańców do pełnienia tej 

funkcji. 

Listy obecności: radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości, stanowią załączniki do 

protokołu. 

Następnie głos oddała Wójtowi Gminy Pawłowi Królakowi, który oznajmił, iż po pięciu 

latach zostały dokonane wybory sołtysów – tylko w jednym jeszcze nie dokonano wyboru. 

Powitał też szczególnie nowych sołtysów i zaznaczył, że zmieniają się parytety – więcej 

kobiet zostało wybranych na sołtysa.  

W dalszej części wspólnie z Przewodniczącą Rady Małgorzatą Rosą wręczone zostały 

wszystkim sołtysom listy gratulacyjne z okazji wyboru na sołtysa. 

 Następnie przystąpiono do obrad nad tematami ujętymi w porządku obrad. 

Punkt 2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa wystąpiła z zapytaniem, czy są uwagi 

bądź wnioski do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 

Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag. Wobec tego porządek obrad zawierał 

następujące punkty: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Gminy: Nr XLVI/23 z dnia 30 listopada 
2023 r. i Nr XLVII/23 z dnia 27 grudnia 2023 r.  



4. Sprawozdanie z realizacji w 2023 roku Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                                    
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Cielądz na lata 2023-
2027. 

5. Sprawozdanie z realizacji w 2023 roku Programu Wspierania Rodziny oraz 
przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu za rok 
2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 
Seniorów na rok 2024” w Gminie Cielądz. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika OSP i kandydata na strażaka OSP z terenu Gminy Cielądz. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2024 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rawskiego – 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w formie inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Cielądz na 2024 rok. 

14. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetu i Rolnictwa na 2024 rok. 

15.  Zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2024 rok. 

16. Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Cielądz na 2024 rok. 

17. Wolne wnioski i zapytania.  

18. Zakończenie obrad XLVIII sesji Rady Gminy.  

Punkt 3.  

Protokoły Nr XLVI/23 z sesji Rady Gminy z dnia 30 listopada 2023 r. i Nr XLVII/23 z 

dnia 27 grudnia 2023 r. zostały wyłożone do wglądu poprzez opublikowanie na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej oraz udostępnione w wersji papierowej w Biurze Rady. 

Radni do protokołów nie wnieśli uwag i protokoły w głosowaniu jawnym imiennym zostały 

przyjęte jednogłośnie 14. głosami „za". Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 4. 

 Kolejny temat sesji, dotyczył przedstawienia sprawozdania z realizacji w 2023 roku 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie w Gminie Cielądz na lata 2023-2027.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa poprosiła o przedstawienie 

sprawozdania w zastępstwie Kierownika GOSP Panią Katarzynę Puchalską. 



Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 5. 

W następnym punkcie porządku sesji przedłożone zostało sprawozdanie z realizacji                  

w 2023 roku Programu Wspierania Rodziny oraz przedstawienie potrzeb związanych                          

z realizacją zadań. Sprawozdanie przedstawiła  Pani Katarzyna Puchalska – w/z Kierownika 

GOPS w Cielądzu. 

 Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. 

 Sprawozdanie powyższe  stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 6. 

 Kolejnym punktem sesji było sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Cielądzu za rok 2023.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zaznaczyła, że niniejsze sprawozdanie również 

otrzymali wszyscy radni i o jego przedstawienie poprosiła również Panią Katarzynę 

Puchalską. Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu 

Punkt 7. 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu obrad, dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów na rok 

2024” w Gminie Cielądz. 

Temat przedstawiła również Pani Katarzyna Puchalską, która wyjaśniła, iż dzięki realizacji 

Programu Gmina zapewni całodobową teleopiekę dla mieszkańców Gminy w wieku 60+, 

która przełoży się na wzrost bezpieczeństwa seniorów w miejscu ich zamieszkania, co ma 

największe znaczenie w przypadku osób mieszkających samotnie. Dzięki dostępowi do 

całodobowej teleopieki ratowników medycznych, Gmina umożliwi seniorom jak najdłuższe 

pozostanie w ich środowisku domowym. Usługa teleopieki, realizowana przez 

profesjonalnego wykonawcę, przekłada się na zdrowie psychofizyczne seniorów, a także na 

możliwość całodobowego wsparcia seniora. Teleopieka stanowi istotne narzędzie procesu 

deinstytucjonalizacji systemu opieki społecznej, która to jest kierunkiem rozwoju strategii 

krajowej polityki społecznej. 

W związku z tym, że to projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa przystąpiła do odczytania projektu uchwały. Przed 

przystąpieniem do głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum, a następnie odbyło 

się głosowanie nad przyjęciem uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14. głosami 



„za”. Uchwała Nr XLVIII/322/24 i imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do 

protokołu. 

Punkt 8. 

 Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu obrad, dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP 

i kandydata na strażaka OSP z terenu Gminy Cielądz. 

Wyjaśnień do tematu udzielił Wójt Gminy Paweł Królak. Oznajmił, iż na Zarządzie 

Gminnym OSP jednogłośnie została przyjęta sugestia o podniesieniu kwoty ekwiwalentu dla 

strażaków - z kwoty 20 zł na 23 zł – za udział w działaniach ratowniczych, z kwoty 8 zł na 10 

zł – za udział w ćwiczeniach oraz 5 zł za udział w ćwiczeniach kandydatów na strażaków.  

Dodał, że ponadto jest to też wynik wspólnego dojścia do stawki jak w Regnowie, gdyż 

jednostka Regnów jest włączona do naszego systemu gminnego.  Przypomniał też kwestię, by 

jeden radny, który jest jednocześnie strażakiem nie brał udziału w głosowaniu. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa dodała, że projekt uchwały był przedmiotem 

prac na czwartkowym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Cielądz i wszystkie komisje 

jednogłośnie pozytywnie go zaopiniowały.            

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa 

przystąpiła do odczytania projektu uchwały. Przed przystąpieniem do głosowania 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum, a następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13. głosami „za”, jeden radny nie głosował. 

Uchwała Nr XLVIII/323/24 i imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

Punkt 9. 

 Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu obrad, dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. O przedstawienie tematu 

poprosiła Skarbnika Gminy – Gabrielę Milczarską. 

Skarbnik Gminy Gabriela Milczarska poinformowała, iż zmiany zostały dokonane 

zgodnie z projektem zmiany w budżecie w dniu dzisiejszym tj. zwiększono dochody o łączną 

kwotę 1.073.328,95 zł – są to dochody bieżące i po zmianach wynoszą 34.947.684,74 zł,                         

a wydatki zwiększono o łączną kwotę 934.876,95 zł, w tym są wydatki majątkowe – 20.000 

zł,  i po zmianach wynoszą ogółem 42.401.564,17 zł. W wyniku wprowadzonych zmian 

wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi 7.453.879,43 zł. Przychody w roku 

budżetowym zmniejszono o 138.452,00 zł, - są to przychody z tytułu kredytów i pożyczek                       

i po zmianach planowane do zaciągnięcia kredyty wynoszą  6.148.825,00. Zaznaczyła, że                  



w  2025 roku nie dokonywano żadnych zmian w zakresie planowanych przychodów                                 

i rozchodów. 

Na powyższym zakończyła Skarbnik Gminy omawianie projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca obrad oznajmiła, iż projekt 

niniejszej uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje na wspólnym posiedzeniu, 

a następnie o odczytanie projektu uchwały poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Michała 

Trzcińskiego. Następnie odbyło się głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14. 

głosami „za”. Uchwała Nr XLVIII/324/24  i imienny wykaz głosowania stanowią załączniki 

do protokołu. 

Punkt 10.  

W następnym punkcie porządku sesji obradowano nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i w budżecie na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Gabriela Milczarska. Poinformowała, iż  

zmiany budżetu na 2024 rok dotyczą: 

załącznikiem nr 1 do zmian uchwały budżetowej wprowadzane są dochody: 

- w działach 700, 852, 855 dokonuje się zmian w dochodach bieżących zgodnie                                 

z otrzymaną decyzją Wojewody Łódzkiego w sprawie podziału kwot dotacji na 2024 r.;  

- w dziale 758 zgodnie z otrzymaną decyzją Ministra Finansów zwiększa się subwencją 

oświatową o kwotę 837.189,00 zł oraz wprowadza się subwencję rozwojową w kwocie 

204.028,00 zł; zwiększa się również dochody bieżące o kwotę 11.229,00 zł z tytułu 

otrzymanych środków z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania oświatowe; 

- w dziale 900 zwiększa się dochody bieżące o kwotę 35.000,00 zł zgodnie z zawartym 

porozumieniem z WFOŚiGW na prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego                               

w zakresie programu Czyste Powietrze. 

Następnie Skarbnik Gminy poinformowała, iż w załączniku nr 2, dotyczącym zmian                    

w planie wydatków budżetu gminy wprowadzane są zmiany: 

- w dziale 750, 852, 855 zgodnie z decyzjami Wojewody Łódzkiego dokonuje się zmian 

w wydatkach bieżących; 

- w dziale 801 zgodnie ze zwiększeniem subwencji oświatowej dokonuje się zwiększeń 

wydatków na wynagrodzenia nauczycieli oraz zwiększa się również wydatki na dodatkowe 

zadania oświatowe z Funduszu Pomocy; 

- w dziale 900 wprowadza się kwotę 35.000,00 zł na wydatki bieżące związane z 

prowadzeniem punktu konsultacyjno-informacyjnego w zakresie programu Czyste Powietrze 



oraz wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.”Rozbudowa instalacji fotowoltaicznej na 

obiekcie Oczyszczalni ścieków w Cielądzu ”  - planowana kwota wydatków 20.000,00 zł.  

W  załączniku nr 4 – przychody i rozchody budżetu po zmianach przychody z tytułu 

zaciągniętych kredytów i pożyczek zmniejsza się o kwotę 138.452 i po zmianach przychody 

wynoszą 7.809.379,43 zł, a w rozchodach nie zbyło dokonywanych żadnych zmian. 

Ponadto w załączniku Nr 5 są wykazane planowane dochody Budżetu Państwa do 

uzyskania przez Gminę w 2024 roku – zwiększenie środki o 28.500 zł – kwota wynikająca z 

decyzji Wojewody Łódzkiego.  

Na tym Pani Skarbnik zakończyła omawianie projektu uchwały.  

Zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa  

przystąpiła do odczytania projektu uchwały. Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14. głosami „za”. Uchwała Nr 

XLVIII/325/24 oraz imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

Punkt 11. 

Kolejny punkt porządku sesji dotyczył podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Rawskiego – Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa stwierdziła, iż projekt uchwały otrzymali 

wszyscy radni, a następnie o przedstawienie tematu poprosiła Wójta Gminy Cielądz Pawła 

Królaka. 

Wójt Gminy wyjaśnił, iż Starosta Rawski, jak co roku, wystąpił z prośba                                 

o dofinansowanie Poradni Pedagogiczno-Psychologicznej w Rawie Mazowieckiej w celu 

kontynuowania działań związanych ze zdrowiem psychicznym wśród dzieci i młodzieży. We 

wniosku oznajmiono, iż stawka lekarza psychiatry na rok 2024 będzie wynosiła 150,00 zł od 

wizyty pacjenta. Proponuje się, by lekarz przyjmował nadal 4 razy w miesiącu. Kwota dotacji 

na utrzymanie lekarza na 2024 rok wynosi 63.750 zł, a wskaźnik, który szacuje liczbę dzieci 

korzystających z naszej Gminy to 4 % , czyli kwota dotacji z naszej Gminy to 2.700 zł. 

Zapytań ani uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa 

poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia wspólnego Komisji i został 

pozytywnie przez komisje zaopiniowany. Następnie zwróciła się z prośbą do 

Wiceprzewodniczącego Rady Michała Gacę o odczytanie projektu uchwały. Po jej odczytaniu 

przez Wiceprzewodniczącego stwierdziła kworum, po czym odbyło się głosownie nad 

przyjęciem niniejszej uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14. głosów „za”. 

Uchwała Nr XLVIII/327/24 oraz imienny wykaz głosowania stanową załączniki do 

protokołu.  



Punkt 12.  

Kolejny punkt sesji dotyczył projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków 

w formie inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Do tematu ustosunkował się Wójt Gminy Paweł Królak. Stwierdził, iż w związku ze 

zmianą sołtysów jest zmiana uchwały, gdyż należy wyznaczyć nowych sołtysów jako 

inkasentów do zbierania podatków. Przypomniał najpierw zasady wynagradzania inkasentów 

tj: za  inkaso podatków inkasentom przysługuje wynagrodzenie w wysokości 9 % od sumy 

zainkasowanych kwot, z tym że dolna granica wynagrodzenia wynosi 150,00 zł ( tj. 

zagwarantowane minimum 150 zł) plus 200 zł stałego dodatku. 

Wójt dodał jeszcze, że podobnie jak przy uchwale o ekwiwalencie dla strażaków, prosi 

o niegłosowanie przez radnych, którzy zostali równocześnie wybrani na sołtysów.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa podziękowała za słuszną uwagę, dodała, że 

projekt uchwały był przedmiotem prac na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Gminy Cielądz i wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie go zaopiniowały.            

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca o odczytanie projektu 

uchwały poprosiła wiceprzewodniczącego Michała Trzcińskiego. Przed głosowaniem 

stwierdziła kworum 14 radnych, a następnie odbyło się głosowanie. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie tj. 11 głosów „za” (troje radnych nie głosowało). Uchwała Nr XLVIII/326/24 

oraz imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

Punkt 13. 

 Kolejny temat sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa poprosiła o przedstawienie projektu planu 

pracy Komisji Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Iwonę Machnicką. 

Do przedstawionego planu pracy Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono uwag.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa odczytała projekt uchwały, po czym stwierdziła 

kworum i poddała projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 

14. głosami „za”. Uchwała Nr XLVIII/328/24 oraz imienny wykaz głosowania stanowią 

załączniki do protokołu.  

Punkt 14. 

 W następnym punkcie porządku sesji przedłożony został plany pracy Komisji Budżetu                        

i Rolnictwa na 2024 rok. 

 Projekt planu pracy Komisji przedstawił jej Przewodniczący – Adam Michalak. 

 Do planu nie zgłoszono uwag. 



 Plan pracy Komisji Budżetu i Rolnictwa został zatwierdzony jednogłośnie w wyniku 

głosowania  i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 15. 

 Kolejnym punktem sesji było zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia na 2024 rok. 

 Projekt planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia przedstawił 

Przewodniczący - Przemysław Jędrzejczak. 

 Do planu nie zgłoszono uwag. 

 Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia został zatwierdzony jednogłośnie                     

w wyniku głosowania i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do 

protokołu 

Punkt 16. 

 Temat kolejny porządku sesji dotyczył zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2024 

rok. 

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa przedstawiła projekt planu. Zaproponowała, 

aby dokonać w nim zmiany polegającej na przesunięciu Sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu w 2023 roku na I kwartał, z uwagi iż 

temat ten już został zrealizowany. 

Poprawkę powyższą zaakceptowano i następnie Przewodnicząca Rady poprosiła                                

o zatwierdzenie całego planu pracy poprzez głosowanie. Plan pracy został zatwierdzony 

jednogłośnie i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 17. 

W kolejnym punkcie - wolne wnioski i zapytania podjęte zostały następujące sprawy: 

- Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapoznała radnych z treścią pisma z Wodnego 

Ochotniczego Pogotowia  Ratunkowego  w sprawie wniosku o udzielenie informacji 

publicznej skierowanego do Rady Gminy Cielądz; 

- radna Iwona Machnicka wystąpiła z prośbą do Wójta Gminy o naprawę drogi, zniszczonej w 

wyniku jazdy ciężkimi samochodami w miejscowości Gułki – w kierunku Domu Starców 

(przez pola); 

- Wójt Paweł Królak odpowiedział, iż prace równiarką zostały wstrzymane ze względu na 

pogodę i należy poczekać do końca tygodnia – prosił o cierpliwość i wyrozumiałość gdyż nie 

sposób jest zrobić w jeden dzień całej Gminy; poinformował też o trudnościach w szybkim 

zakupie tłucznia; 

- radna Ewa Kwiatkowska – Kielan przypomniała o znaku dotyczącym mniejszego tonażu; 



- Wójt wyraził zdanie, że znaki znikają, a szczególnie tonażowe, ale zapewnił, iż znak 

zostanie umieszczony, jak również znaki o ograniczeniu prędkości w sołectwie Komorów; 

- radny Grzegorz Stępniak poruszył sprawę dotyczącą przystanku - wiaty w Sutku – 

stwierdził, że stanowi zagrożenie i jeśli nie jest potrzebna to należy zlikwidować; 

- Wójt potwierdził, iż nie jest to przystanek, który zdobi Gminę Cielądz, tym bardziej, że jest 

przy drodze wojewódzkiej. Stwierdził, iż Pan Sekretarz z pracownikami Urzędu naprawiali 

ten przystanek, ale po tygodniu był może jeszcze w gorszym stanie plus opony tam ktoś 

zostawił. Dodał, że nie chciałby go likwidować z tego względu, że jest to przystanek, z 

którego mieszkańcy korzystają. Poinformował, iż nie będzie remontowana ta wiata, lecz 

będzie postawiona wiata, która była przy boisku; 

- radna Jadwiga Mantorska stwierdziła, iż to nie mieszkańcy niszczą przystanek, lecz 

kierowcy tirów mają tam piękny zajazd. Radna wystąpiła też z prośbą o położenie kostki przy 

drugim przystanku w Niemgłowy – Gułki; 

- Wójt wyjaśnił, iż absolutnie nie wini naszych mieszkańców, a w kwestii kostki i zajazdu 

przy przystanku Gułki 1 i 2 to jest to droga wojewódzka i to w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich pozostaje w kompetencji. Może jedynie wystosować pismo i zaznaczyć w nim 

o potrzebie utwardzenia pobocza; 

- radny Mariusz Błąkała zaproponował, by przy nowo zamontowanym przystanku umieścić 

tabliczkę z napisem „obiekt monitorowany”. Ponadto zwrócił się z prośba, by pamiętać                                                

o naprawie dróg w miejscowości Stolniki i zwrócić się do Starostwa o załatanie dziur na 

drodze powiatowej Stolniki Grabice, gdyż bardzo trudno jest już omijać powstałe doły; 

- radna Iwona Machnicka ponownie zabrała głos i zapytała o śmieci w rowach – jakie jest 

rozwiązanie tego problemu. Podała przykład Gminy Czerniewice, że tam zostały pozbierane 

śmieci w  worki; 

- Wójt stwierdził, że jeśli mamy pracowników np. skierowanych do prac społecznych, to takie 

zadania im zlecamy, a swoich mocy przerobowych jest mało. Wystosowane zostanie pismo 

do Zarządu Dróg o posprzątanie. Przy drodze wojewódzkiej takie sprzątania odbywają się 2 – 

3 razy do roku.  Dodał, że niedługo będzie akcja sprzątanie świata a uczniowie brali w  tym 

udział, ale teraz trochę zmieniły się realia i z różnych względów dzieci mogą nie uczestniczyć 

w takiej formie akcji; 

- radny Jarosław Budek zgłosił prośbę o wystąpienie do Powiatu o załatanie dziur na drodze 

Kolonii oraz o zasypanie rowu w kierunku Podskarbic Szlacheckich; 

- radna Iwona Machnicka zgłosiła wniosek o wymianę kosza w Gułach; 



- Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa wystąpiła z prośba o naprawę drogi Łaszczyzn –

Dębina – oznajmiła, iż są bardzo duże ubytki w nawierzchni, że jadąc samochodem trzeba 

redukować biegi do jedynki. 

Na zakończenie Sesji poinformowała o śmieci Pana Tadeusza Miazgi – byłego radnego                                     

i wieloletniego Sołtysa i poprosiła wszystkich o uczczenie pamięci zmarłego minutą ciszy. 

Punkt 18.  

 Na powyższym wyczerpany został porządek obrad. Przewodnicząca Rady Gminy 

Małgorzata Rosa zamknęła obrady XLVIII sesji Rady Gminy Cielądz. 

 Na powyższym protokół zakończono.  

              Przewodnicząca Rady Gminy 

Protokołowała                                                                                      Małgorzata Rosa 

Bogusława Kobacka 


